
Referat af bestyrelsesmøde d. 14. februar 2024 Yderhavnen 
 

 
 
Deltagere: Carsten, Erik, Christian, Michael, Kim og René. 

 
 
 
 
Formanden har ordet. 

• Status på havnen. 
o Intet væsentligt omkring selve havnen at rapportere. 
o Kontrakt med Næstved Havn er fornyet. Kontrakten fornyes hvert år for at sikre en 

kontinuerlig 5 års opsigelse. 
• Referat fra hovedgeneralforsamling. 

o GF forløb som forventet. 
o Ingen kommentarer til økonomien. 
o Valg gennemført. 
o Mads og Henrik kåret til årets klubkammerat. 

• Havnefoged kommende år. 
o Inderhavn har meddelt at de ikke ønsker at dele havnefoged fremadrettet. 
o Forslag om at sende nyhedsbrev ud til medlemmerne for at se, om der er nogle, som 

er interesseret i at tage stillingen. 
o Alternativt må vi søge bredere i lokalområdet 

• Organisationsdiagram. 
o Carsten gennemgik NSK’s organisation. 
o Organisationsdiagram kan ses på NSK’s hjemmesiden. 
o Hovedbestyrelsen består af hver afdeling formand samt kasserer. 

 
  
Bordet rundt, herunder: 

• Økonomien, v. Erik. 
o Indtægter er indtil videre begrænset til vinterpladserne, hvilket er som forventet. 
o Indtil videre er der brugt 138 t.Kr (faktureret) på husbyggeriet. 
o Sommerpladsleje sendes ud næste måned. 
o Bestyrelsesgodtgørelse fastsættes til billigste bådplads sats, hvorfor 

bestyrelsesmedlemmer, som har en dyrere bådplads, selv betaler differencen.  
• Broen, v. Kim, herunder; 

o Der skiftes brædder og broen rettes ud hvor det er muligt. Medlemmer indkaldes til 
arbejdsweekend. 

o Der er behov for en arbejdsplatform for at kunne arbejde forsvarligt med broen. Kim 
udarbejder en pris til kommende bestyrelsesmøde. 

• Huset, v. Michael. 
o Behov for at male brædder inden opsætning. Michael undersøger leveringstidspunkt 

for brædder og indkalder til arbejdsdag. 
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• Pladsmand, v. René 
o Der er pt. 2 ledige pladser på bro 2 
o Sejlerskolens pladser bliver lånepladser i 2024, så vi sikrer, at pladserne er ledige, 

hvis sejlerskolen igen kommer på ret køl.  Evt. kan pladserne udlægges som 
gæstepladser, hvis ingen ønsker låneplads. 

o Dennis’ båd tilbydes at ligge på ydersiden af bro 2, da der ikke er nogle tilgængelige 
pladser i havnen. Dennis ligger på pladsen på eget ansvar. Tilbuddet er kun 
gældende indtil Dennis finder en plads til sin båd. Jf. vedtægter skal en båd være 
indenfor pælene på en plads.   

  
Nyt fra husgruppen 

• Status på byggeri 
o Fundament er støbt og halvvæg bygget. Byggeriet forløber som planlagt. 

• Status på økonomi. 
o Byggeri følger indtil videre budgettet. 

  
Eventuelt 
 

• 13. februar var 90 års fødselsdag for NSK. Der vil blive lavet en form for arrangement i løbet 
af foråret til at fejre klubben og historien. 

 

• Erik vil gerne donere automatisk lærred og projektor til det nye klubhus, da han ikke bruger 
det længere. Bestyrelsen takker ja. 

 
 


